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László Dorina vagyok, környezettan szakos hallgató földrajz tanári minorral. A Hallgatói Önkormányzat 
munkájában a korábbi években is aktívan részt vettem. Harmadik éve vagyok szakos képviselő, 
háromszor voltam mentor, valamint két évig töltöttem be a Szakterületi Koordinátori tisztséget. 
Mindezek mellett szakunk Centrum Tanácsának hallgatói delegáltja vagyok, illetve a nyári szünetben 
az ELTE IK-TTK Felvételi Irodájában dolgoztam. 

Motiváció 

A Rendezvényes csoportnak harmadik éve vagyok tagja így már számtalan rendezvény 
megszervezésében vettem részt, koordinátorként és főszervezőként egyaránt. 

Kitalálója, megvalósítója és főszervezője voltam például a tavaly megrendezett rendkívül sikeres 
Környezettanos Konferenciának, ahol országunk, és a határon túli Környezettant oktató intézmények 
képviselői vettek részt. 

Munkám során több anyagilag és a visszajelzések alapján a hallgatók között is sikeres szakos, vagy 
kétszakos „Baráttságbulit” szerveztem, így a rendezvények gazdasági elszámolása sem áll távol tőlem. 
Ezt meglehetősen fontosnak tartom, hiszen egy rendezvénynek akkor van ténylegesen vége, amikor a 
pontos elszámolás is megtörtént. 

A korábbi években a rendezvényszervezés a már megszokott tematika alapján zajlott, azonban 
megválasztásom esetén szeretném kicsit „felrázni” ezt a helyzetet. 

A jelenlegi bizonytalan állapotban úgy gondolom, hogy a rendezvényszervezői tisztséget betöltő 
személynek talpraesettnek, és tapasztaltnak kell lennie, hogy reagálni tudjon bármilyen változásra – 
figyelembe véve és építve a tradíciókra, az eddigi tapasztalatokra. Éppen ezért tisztában vagyok vele, 
hogy a rendezvényszervező biztos feladatát ellátni nagyon nehéz. Főleg azért gondolom ezt, mert 
miközben a tisztséget betöltő személynek meg kell birkóznia az előtte álló akadályokkal, fontos, hogy 
a kari, és szakos autonómiát ne hagyja csorbulni, és a nehéz feladatok között is tudnia kell, hogy az ő 
munkája rendkívül fontos.  

Tervek 

Ennek megvalósulásához úgy gondolom elengedhetetlen egy, a végletekig összetartó Rendezvényes 
csoport megalakulása. Terveim szerint ebben a csoportban minden szakról legalább két, három 
embernek kell részt vennie, és közösen együttműködnie. Idővel ezek a hallgatók beletanulhatnak 
előbb a részfeladatok tökéletes ellátásába, elsajátíthatják a jogszabályokat, és a szabályos 
működéshez szükséges előfeltételeket, azaz később teljes rálátásuk lesz egy rendezvény teljes 
lebonyolítására az alapoktól kezdve a fő szervezési feladatokig egyaránt. 

A rendezvényeknek nem szabad csak a bulikra leszűkülniük. A Rendezvényes csoportnak feladata 
lenne minden, az ELTE TTK-n megrendezésre kerülő rendezvény végigasszisztálása, segítése. 

A korábbi rendezvények kapcsán kitűnő kapcsolatot ápolok az ELTE Kongresszusi Központjának 
vezetőjével, Krompecher Jánossal, valamint a fentebb már említett Felvételi Irodával való 
közreműködés kapcsán Dr. Horváth Erzsébet Dékánhelyettes Asszonnyal, Ágasvári Zsolttal, illetve Végh 
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Tamással, akik nagymértékben lehetnek segítségünkre egy, az ELTE-n megrendezésre kerülő 
Konferencia alkalmával. Elképzeléseim szerint idővel a Tudományos rendezvényeink olyan mértékűre 
nőhetik ki magukat, hogy akár egy OTDK helyszínéül is szolgálhatna Egyetemünk.  

A Lágymányosi campus adottságai megfelelőek erre a célra, valamint idővel, a Rendezvényes Csoport 
tudása is adott lehet. 

A rendezvényekből véleményem szerint rövid és hosszútávon is csak profitálhatunk, hiszen a szellemi 
bevételt éppen olyan fontosnak, ha nem fontosabbnak tartom, mint az anyagiakat. 

A Tudományos rendezvények területét sem szűkíteném kizárólag csak a Konferenciák szervezésére. 
Egyetemünk nevéhez hűen véleményem szerint támogatnunk kell azokat a hallgatókat, akiknek 
elsősorban nem a bulizásról szólnak az itt töltött félévek. Ehhez autonóm tudományos csoportok 
kialakítását tervezem különböző témakörökben amit akár TDK dolgozatok beadásához is köthetnénk. 

Terveim szerint létrejöhetnének olyan délutáni foglalkozások, melyek során a hallgatók a tudományos 
csoport előtt adhatnák elő egy-egy órára szánt előadásukat, vagy akár a nagy megmérettetés előtt a 
TDK dolgozataikat. Így biztosíthatunk számukra lehetőséget arra, hogy kipróbálják magukat közönség 
előtt, tét nélkül, és így később az „éles” előadás alkalmával már az esetleges hibákból tanulva sokkal 
professzionálisabb és ezzel versenyképesebb előadásmóddal rendelkezhetnének. 

Tudományos Biztosunkkal folytatott beszélgetés alkalmával mindketten egyetértettünk ennek 
szükségességében, és biztosítottuk egymást a közös együttműködésről.  

Egyetemünkön az évről évre lezajló sporteseményeket is bővítenénk, első sorban év közben 
megrendezésre kerülő kisebb vetélkedőkkel, játékokkal. Olyan délutánokkal, amikor a hallgatók 
betekintést nyerhetnek a „mi világunkba”, ahol megtapasztalhatják, hogy tisztségviselőink is 
hallgatók, és hogy bizalommal fordulhatnak hozzájuk, hozzánk. Idővel talán azt is sikerülne elérnünk, 
hogy az oktatók is részt vegyenek a hasonló rendezvényeinken, mely szintén csak a javára válhatna 
HÖKünknek. 

Véleményem szerint a Sportbiztos vezetésével a Rendezvényes csoport az 5vös 5km 
megszervezésében is segédkezhet. 

Szeretném elérni azt, hogy a TTK HÖK-ös Bevonó táborok, illetve vezetőképzők megszervezésének 
feladata is a Rendezvényes csoport dolga legyen. Sportbiztosunkkal folytatott beszélgetés alapján 
egyetértettünk abban, hogy ezeken az eseményeken is lenne értelme „játékos délutánokkal” elütni az 
időt. Ez által a tisztségviselők, segítők, mentorok igazi csapattá kovácsolódhatnának, ami nagyban 
elősegítené a közös munkát. Segíthetne a helyzeten egy vezetőképző eredményének nyilvános 
előadása a nem feltétlenül HÖK közeli hallgatók, vagy mentorok előtt, esetleg lehetne a bemutatás 
egy ezzel párhuzamos mentorkirándulás vége. 

A Mentorrendszer nem egyszer bizonyította már meglétének szükségességét. Számtalan hallgató 
számíthat segítségükre, és tapasztalatukra, ami nekünk kiemelkedő siker. Szorgalmukat és 
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segítőkészségüket az idei Gólyabál megszervezése során is tapasztalom, ezúton is köszönöm nekik a 
rengeteg segítséget és a profi munkavégzést. 

A jövőben szeretném, ha a mentorok közül többen vennének részt egy-egy szervezői megbeszélésen, 
hiszen kreatív ötleteikkel előremozdíthatnák az eseményeket, és akár felügyelői, koordinátorai is 
lehetnének a Gólyaprogramok megszervezésének, hiszen ha valaki, akkor ők tudják, mit igényelnek az 
elsőévesek. 

A sorban legközelebbi nagy rendezvényünk a Gólyabál, melynek szervezése már javában folyik. A 
gyorsan változó törvények és a módosuló jogszabályok miatt óriási figyelmet igényel a feladat. 

Egy ilyen nagy rendezvény megszervezése különös körültekintéssel zajlik, számtalan összetett pontja 
van. Jelenlegi helyzetében a Bál az engedélyeztetések fázisában tart. Mostanra kialakult a fellépő 
gárda, az online és marketinges anyagok is csak az engedélyek megadására várnak, hogy 
publikálhatóak legyenek és hatékony csapatunk teljes erőbedobással működhessen. 

Ahogy minden rendezvénynek, a Bálnak is elengedhetetlen része a kiváló marketing, melyet a HÖK-
kel karöltve igyekszünk sikerre vinni. Kommunikációs Biztosunk remekül működik együtt 
csapatunkkal. 

A Bált követő nagy rendezvény a Nedves est, mely véleményem szerint lassan saját magát is túlnőtte. 
A korábbi, családias hangulatú Nedves estek a - Kispesti uszodában kerültek megrendezésre, és ezek 
véleményem szerint sokkal inkább összekovácsolták a csapatot.  

Terveim között szerepel ennek a fentebb említett kisebb, ám hangulatosabb Nedves estnek az újbóli 
bevezetése. Azonban mivel a nagy Nedves esten külföldi hallgatóink szoktak részt venni, 
természetesen nem hagynám őket sem buli nélkül. Elképzeléseim szerint az őszi, hidegebb időben 
megrendezendő Nedves est a fedett uszodában, főleg TTK-soknak kerülne megrendezésre, emellett 
pedig tavasszal ismételten a Széchenyi Fürdő adhatna otthont a rendezvénynek, a korábbi évek 
tematikájával. 

Igény szerint a Nedves est felhozatalát is bővítenénk, csapatversenyek megszervezésével. 

Mivel ezek a rendezvények időben viszonylag közel állnak egymáshoz, a szervezésüket párhuzamosan 
kell megkezdeni. Minden rendezvénynek lenne egy konkrét felelőse, egy olyan koordinátor, aki a 
csapattagok munkáját felügyeli. Véleményem szerint azonban a Rendezvényszervező Biztosnak 
minden szerveződő rendezvénnyel tisztában kell lennie, minden koordinátor munkáját felügyelnie és 
segítenie kell, és döntéseiket jóvá kell hagynia, elkerülve ezzel a bukás legkisebb lehetőségét is. A 
Biztos felelősséggel tartozik a rendezvényekért a Választmány, a Küldöttgyűlés és természetesen a 
hallgatók felé is. 

Egyetemünk nagy sikerű rendezvénye a Lágymányosi Eötvös Napok, amely nyár elején kerül 
megrendezésre. Ennek megszervezése több hónapos munkát jelent, ennél fogva talán itt van a 
legnagyobb szükség egy összeszokott, tapasztalt Szervezői csapatra. 



Rendezvényszervező biztosi pályázat – László Dorina 

2013. szeptember 20. 

 

A LEN az évek során igazi egyetemi fesztivállá nőtte ki magát, azonban van még fejlődésre lehetőség. 
A napközbeni kevés program helyett sport, és/vagy tudományos elemekkel bővíteném a kínálatot, 
legyen szó akár egy akadályversenyről, egy focimeccsről, vagy egy tudományos előadásról. Nem 
szabad megfeledkezni a családi programokról sem, hiszen a többeket érdeklő rendezvények nem csak 
nagyobb járulékos bevételi forrást jelentenek, hanem a hallgatók teljesebb kiszolgálását is. 

Ezeket az év közben megrendezésre kerülő eseményeket nem csak szórakoztatásra lehetne használni 
véleményem szerint, hanem a Hallgatói Önkormányzat promotálására is. A tavalyi választások kapcsán 
mindannyian láttuk, hogy nagyon kevesen jelöltetik magukat képviselőnek, és a hallgatók jelentős 
százaléka el sem jön szavazni – ez egy olyan probléma, amit ha nem kezelünk, hamarosan komoly 
hátráltató erő lehet. 

Szerintem érdemes, és eredményes változásokat lehetne elérni, ha a HÖK-öt hallgató közelivé 
tennénk. A diákjainknak látnia kell, hogy mi is emberek vagyunk, és hogy valóban azért dolgozunk itt 
az egyetemen, hogy az Ő érdekeiket szolgáljuk. Mivel a hallgatók felé nem jut el, hogy az 
Önkormányzat mennyi mindent tesz meg, sztereotípiák alakultak ki, és az elmúlt évek botrányai miatt 
a Hallgatói Önkormányzatok híre nem a legjobb, és ez nem is fog megváltozni, ha nem teszünk érte! 

A Szakterületi Koordinátorokkal folytatott beszélgetések során egyetértettünk abban, hogy a szakos 
autonómia megmaradása nagyon fontos dolog. A szervezői csoport nem venné el így a szakterületek 
munkáját, hanem egy-egy ülés alkalmával megvitatnánk a kérdéses pontokat, igényfelmérést 
készítenénk, és az elhangzottak alapján nyújtanánk segítséget. Szintén a szakterületi delegáltakkal 
együtt tervezem kirándulások megvalósítását. 

A rendezvényekkel ugyan nem kapcsolódik össze szorosan, azonban én mégis a rendezvényes csoport 
munkájának tekinteném a beiratkozást, a Kari Nyílt Napokat, és az Educatio kiállításon való részvétel 
megszervezését is. Mivel a Rendezvényes csoportban minden szakterületről van hallgatói delegált, ez 
egyáltalán nem bizonyulna nehéz feladatnak. Összefogással, és a határidők betartásával 
gördülékenyen menne a munka, és biztos vagyok benne, hogy a fentebb már említett Egyetem 
vezetőségi tagok is mindenben a segítségünkre lennének. 

Rendezvényeink után elengedhetetlennek érzem a hallgatók véleményének kikérését, melyet 
kiértékelve érdekes tapasztalatokkal gazdagodhatunk és az észrevételeket, igényeket beleépíthetnénk 
a soron következő rendezvényekbe. 

Összegzésképpen 

A rendezvényeknek számos, súlyos buktatója lehet, így különös odafigyelést igényel azok 
megszervezése. Elengedhetetlennek érzem, hogy a Rendezvényes csoport tagjai beletanuljanak a 
szervezés minden területébe, és ismerjék az ehhez köthető jogszabályokat, ismerjék a részfeladatok 
fontosságát és azoknak a teljes feladatban elfoglalt helyét. 

Mivel az újonnan hozott szabályok értelmében egy rendezvényen sem nélkülözhető a jogi háttér 
megléte, szoros együttműködést kívánok kialakítani az ELTE TTK Hallgatói Alapítvánnyal. A 
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rendezvényszervezésnek fontos alapja lehet az Alapítvány, és véleményem szerint a megvalósításra 
váró innovatív ötletek az Ő profiljukba is beleillenek.  

Minden rendezvény egy pályázat megírásával kezdődik, és egy gazdaságilag pontos elszámolással, 
beszámoló írásával végződik. Ezt a folyamatot szigorúan és pontosan szeretném betartani, és 
betartatni a továbbiakban is, hiszen egy rendezvény sikeréhez ezek elengedhetetlen feltételek, ezek 
közül egyik sem hiányozhat, vagy lehet hiányos, pontatlan. 

Köszönöm, hogy elolvastad a pályázatom! Kérdéseidet, észrevételeidet várom személyesen, 
telefonon, vagy akár e-mailben, a lentebb felsorolt elérhetőségek valamelyikén. 

 

Budapest, 2013. szeptember 20.  

 

László Dorina 

laszlodorina@ttkhok.elte.hu 
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